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Hooggeachte heer Jansen,  

   

Begin november 2024 maakte Verpact de projectie bekend voor de inzamelresultaten van plastic 

drankflessen en drankblikjes voor 2024. De cijfers tonen een sterk stijgende lijn: momenteel wordt al 

78% van de flessen en 82% van de blikjes ingezameld. Bovendien zijn er sinds 2023 1109 nieuwe 

inleverpunten met uitbetalingsmogelijkheid gerealiseerd, voornamelijk in supermarkten. Het totaal 

aantal innamelocaties waar statiegeldflessen en -blikjes tegen betaling kunnen worden ingeleverd 

komt daarmee op 5046.  

   

Wettelijke inzameldoelstelling van 90% vraagt om aanvullende stappen  

Ondanks deze vooruitgang vraagt het behalen van de wettelijke inzameldoelstelling van 90% om 

aanvullende stappen. Zo is het van belang dat plastic verpakkingen met zuivel uit de norm worden 

gehaald, conform de PPWR en buitenlandse systemen. Het is van belang om zuivel uit het 

statiegeldsysteem te houden, omdat dit de schone stromen vervuild en voor stank en andere overlast 

zorgt.    

   

Daarnaast, en daar gaat dit verzoek om, is het nodig consumenten te stimuleren om nog meer 

statiegeldverpakkingen in te leveren. Hiervoor moeten we meer inleverpunten op locaties met een 

hoog innamepotentieel organiseren, ook buiten de supermarktsector. Uit ons onderzoek blijkt dat 

met name drukbezochte (door)reis-, verkoop- en verblijfsplaatsen significant bijdragen aan de 

inzameling van statiegeldverpakkingen.    

   

Verpact heeft het afgelopen jaar haar dienstverlening aangepast om kosten en neveneffecten bij 

inname te beperken. Desondanks blijven veel partijen terughoudend om innamepunten te faciliteren. 

Dit plaatst Verpact in een complexe positie: onze mogelijkheid om de wettelijke inzameldoelstelling te 

https://www.verpact.nl/sites/default/files/2024-11/Update%20statiegeld%20november%202024_0.pdf


 

behalen, is grotendeels afhankelijk van de medewerking van derden. Hun inzet en bereidheid achten 

wij voor het halen van de inzameldoelstelling van 90% van groot belang.  

   

Verzoek tot het opzetten van een gezamenlijk convenant  

Wij waarderen uw bereidheid om een rol te spelen in het bewegen van partijen om innamepunten te 

faciliteren en doen een dringend beroep aan u om dit verder vorm te geven. Om de doelstelling van 

90% inzameling te realiseren, zijn op korte termijn concrete afspraken met derden nodig over de 

uitbreiding van het aantal innamelocaties met een hoog innamepotentieel voor de inzameling van 

plastic flessen en blik.  

   

Wij verzoeken u daarom om zo spoedig mogelijk vanuit uw Ministerie een gezamenlijk convenant te 

initiëren en deze uiterlijk in het eerste kwartaal van 2025 te sluiten. De totstandkoming van een 

convenant onder regie van uw Ministerie zal leiden tot de wenselijke versnelling en de gezamenlijke 

benadering die dit biedt tot optimalisatie, kennisdeling en slimme inrichting van het 

statiegeldsysteem. Ons voorstel is om hierbij in ieder geval FNLI, CBL, RND, InRetail, MKB-Nederland, 

Drive, NOVE, VEMOBIN, Club van Elf, NS, VNG, Veneca, Koninklijke Horeca Nederland en Nederlands 

Horeca Gilde te betrekken.  

   

Verpact is als eindverantwoordelijke voor het statiegeldsysteem uiteraard bereid te ondersteunen bij 

de organisatie. Over de verdere uitwerking gaan wij graag met u in gesprek.  

 

In afwachting van uw reactie verblijf ik. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 
 

Hester Klein Lankhorst 

Voorzitter Raad van Bestuur 


